
Kåhögs byalags verksamhetsberättelse för 2023

Kåhögs Byalag bildades 1974 och har som övergripande syfte att utveckla området och verka
för medlemmarnas trivsel. Föreningen fungerar även som remissinstans gentemot kommunen
och övriga myndigheter.
Föreningens medlemsantal är cirka 150 hushåll och medlemsavgiften var 2023 150 kronor.

Styrelsen och möten
Ordförande: Anton Björndal
Kassör: Roland Sollerhed 
Sekreterare: Ulla-Carin Moberg
Ledamot: Karin Oliv
Ledamot: Benjamin Gaskeby
Ledamot: Anna Niemi

Den nya styrelsen hade under 2023 möten vid fem tillfällen: 22 maj, 4 juni, 11 juni, 28 augusti
och 18 oktober. Tre handlade om förberedelser för midsommar, ett möte var en utvärdering av
midsommarfirandet och ett möte hade fokus på att se över alla inventarier. Under året har också
enskilda medlemmar tagit på sig uppdrag som att städa byalagets förråd, göra inköp samt att
kontakta kommun och länsstyrelse i enskilda frågor.

Det första mötet 2024 hölls den 7 februari och handlade om planering inför årsmöte samt
påskbrasa.

De två stora arbetsinsatserna för byalagets styrelse är som tidigare år påskbrasan och
midsommarfirandet. Båda kräver arbetsgrupper och förutom planering också praktiska insatser.

Motioner
Inga motioner har kommit in under 2023.

Hemsida & sociala medier
Alla aktiviteter som initieras av Kåhögs Byalags styrelse och andra viktiga frågor för Kåhög skall
kommuniceras ut till Byalagets medlemmar och till boende i Kåhög. Styrelsen har valt att göra
detta genom tre kanaler.

1. Utdelning av nyhetsbrev två gånger per år, inför påskbrasa/årsmöte samt inför
midsommarfirande. Alla medlemmar använder inte sociala medier och nyhetsbrevet
delas därför ut till samtliga brevlådor i Kåhög.

2. Kåhögs byalags hemsida www.kahogsbyalag.se.
3. Facebooksidan Kåhögs byalag.

Rishämtning och påskbrasa



Traditionsenligt anordnade Kåhögs byalag rishämtning och påskbrasa även 2023.
Söndagen den 2/4 mellan 09.00-15.00 körde risbilen runt i Kåhög och hämtade grenar och ris
från trädgårdarna. Det resulterade i en flera meter hög rishög på ängen nära Kåhögs gård som
sedan tändes på på påskafton 20.00. Uppskattningsvis 200-300 personer kom till påskbrasan
även från andra delar i kommunen. Marken var lite fuktig men vädret fint så förutsättningarna
var goda och säkra. Ett schema för brandvakter togs fram av bylagets styrelse för tiden 22.00 -
06:00, en del hade pass på en timme, andra två timmar. Vid 6-tiden på morgonen hade elden
nästan slocknat och eftersom det regnat en hel del dagarna innan sågs inga risker med att
lämna platsen.

Midsommarfirande
Kåhögs byalag ordnade midsommarfirande i lekparken vid Byvägen den 23 juni. Firandet kräver
mycket planerande och engagemang i olika aktiviteter. Några hjälpte till att samla björkris för att
klä midsommarstången, andra plockade blommor, reste stången, hjälpte till med lekar etc,
Nova Bakery stod för första gången för försäljning av fika vilket visade sig fungera mycket bra
och är extra roligt med tanke på att företaget har säte i Kåhög. Det fanns också en foodtruck på
plats.

Själva firandet började med ett tal av Maria Bogeblad, tidigare ordförande (då ordinarie var
bortrest) följt av ringdans till en spotify-lista med kända midsommarlåtar. Därefter ordnades olika
lekar.

Cirka 300 personer deltog vid midsommarfirandet. Människor kom från
hela kommunen och även grannkommunerna. Kåhögs midsommarfirande är nu det
enda större midsommarfirandet i Partille förutom ett som kyrkan arrangerar. Glädjande är att
Partille tidning skrev en längre artikel om arrangemanget. Tyvärr var det för få som hjälpte till
med både förberedelser, att resa och klä stången samt lekarna. Därmed låg en stor börda på
styrelsemedlemmar och det fåtal som engagerat sig.

Styrelsen hade ett utvärderande möte 2023-08-27 för att summera vad som fungerat bra och
vad som behöver förbättras. Listan finns i protokollet från mötet.

Förråd/Uthyrning
I oktober gjorde styrelsen en genomgripande rensning och städning av förråden. En hel del
utslitet material fraktades till tippen och ny utrustning köptes in. Uthyrning av tält och bänkar har
under året erbjudits och även utnyttjas av boende i Kåhög.

__________________________ __________________________
Anton Björndal - Ordförande Ulla-Carin Moberg Sekreterare

__________________________
Roland Sollerhed - Kassör


